

Announcements

Ruzicka Prize 1999

The Ruzicka Prize is awarded each year to a young scientist for his/her outstanding, published contribution in the field of general chemistry, achieved either in Switzerland or by a Swiss citizen abroad.

Proposals for candidates (age limit: 40 years) may be submitted until September 30, 1999 (date of arrival) to the Vice-President for Research at the Swiss Federal Institute of Technology, ETH Zentrum, CH-8092 Zürich. The proposal shall include reprints of the most important publication(s), publication list and CV.

Ruzicka-Preis 1999

Aus dem Fonds für den Ruzicka-Preis wird in der Regel alljährlich einer jungen Forscherin oder einem jungen Forscher für eine hervorragende veröffentlichte Arbeit auf dem Gebiet der allgemeinen Chemie, die in der Schweiz oder von einer Schweizerin bzw. einem Schweizer im Ausland durchgeführt worden ist, ein Preis verliehen.

Vorschläge für Kandidatinnen und Kandidaten, die das 40. Altersjahr nicht überschritten haben, können bis spätestens 30. September 1999 (Eingangsdatum) beim Vizepräsidenten für den Bereich Forschung der Eidgenössischen Technischen Hochschule Zürich, ETH Zentrum, CH-8092 Zürich eingereicht werden.

Folgende Unterlagen müssen mit dem Empfehlungsschreiben eingereicht werden: auszuzeichnende Publikation (und ev. weitere wichtige Publikationen), Publikationsliste, CV.

Spallanzani Symposium: Reproduction at the end of the Millennium, Pavia (Italy), 30 September–1 October 1999

Scientific Committee: C. A. Redi, S. Garagna, M. Zuccotti

Place: University of Pavia, Palazzo Botta, Piazza Botta 9, I-27100 Pavia (Italy)

Scientific information:

Maurizio Zuccotti
Tel./Fax +39 382 506 323
e-mail: zuccotti@unipv.it

Further information:

Mrs. Guilietta Bianchi
e-mail: lbs@unipv.it

No fees are required for participation.